



Consumer and  
Corporate Affairs Canada

Consommation  
et Corporations Canada

Legal Metrology

Métrieologie légle

APPROVAL No. - N° D'APPROBATION

G-33-10

**MAR 24 1983**

**NOTICE OF TEMPORARY APPROVAL**

**AVIS D'APPROBATION TEMPORAIRE**

Rockwell Series "G" Mark II Gas Turbo  
Meters - External Lubrication.

Compteurs à gaz à turbine Rockwell Mark  
II de la série "G" - système externe de  
lubrification.

This Approval Notice supplements  
Notices of Approval G-33-2, G-33-3,  
G-33-4, G-33-5, G-33-6, G-33-7,  
and G-33-8.

Le présent avis complète les avis  
d'approbation G-33-2, G-33-3, G-33-4,  
G-33-5, G-33-6, G-33-7, et G-33-8.

Company: Rockwell International of  
Canada Limited  
41 Massey Road  
P.O. Box 606  
Guelph, Ontario  
N1H 6L3

Société: Rockwell International of  
Canada Limited  
41 Massey Road  
P.O. Box 606  
Guelph, Ontario  
N1H 6L3

Manufacturer: Rockwell International  
of Canada Limited  
Guelph, Ontario

Fabricant: Rockwell International of  
Canada Limited  
Guelph, Ontario

Type of Device: Rockwell Series "G"  
Mark II, Gas Turbo Meters with readout/  
output in Metric and Imperial units.

Type d'appareil: Compteurs Turbo pour  
gaz, Rockwell, série "G" Mark II, avec  
indicateur en unités métriques et  
impériales.

Apparatus:

Appareil:

Model Designation:

|                   |               |
|-------------------|---------------|
| RCM-T-18/MARK II  | T-18/MARK II  |
| RCM-T-30/MARK II  | T-30/MARK II  |
| RCM-T-60/MARK II  | T-60/MARK II  |
| RCM-T-140/MARK II | T-140/MARK II |

Désignation de modèle:

|                   |               |
|-------------------|---------------|
| RCM-T-18/MARK II  | T-18/MARK II  |
| RCM-T-30/MARK II  | T-30/MARK II  |
| RCM-T-60/MARK II  | T-60/MARK II  |
| RCM-T-140/MARK II | T-140/MARK II |

NOTE: In addition, meters having "FS"  
included in the model/type designation  
have been approved for those meters  
fitted with "8-finned flow  
straighteners".

REMARQUE: En plus, les compteurs ayant  
"FS" inclus dans la désignation de  
modèle/type, ont été approuvé pour les  
compteurs équipés de redresseurs de  
courant à 8 ailettes.

.../2

Description: The models/types of Rockwell Turbo meters approved under this document are essentially identical to those previously approved except for the inclusion of an external lubricating system and the permanently lubricated type bearings have been replaced with bearings having shielding on only one side.

Terms and Conditions:

(1) Manner of Use: These types of devices are permitted to be used in trade in accordance with sound measurement practice, installation and operating instructions provided by the manufacturer, terms and conditions appearing in the applicable Notices of Approval and applicable safety codes.

(2) Other Terms and Conditions: Unless an extension is authorized in writing by the undersigned, this temporary approval expires July 1, 1984, or upon general approval of type being granted, which ever occurs first.

Not later than sixty(60) days after expiry of this temporary approval, all device(s) which have been installed for use in trade under its authority shall be removed from service or if general approval of type has been granted, shall be modified as necessary to conform to all terms and conditions specified in that approval.

Reference No.: G6635-R2-25

Description: Les modèles/types de compteurs Turbo, Rockwell, approuvés sous ce document sont essentiellement identiques à ceux, déjà approuvés, sauf pour l'addition d'un système externe de lubrification, et le coussinet lubrifié à vie a été remplacé par un coussinet ayant qu'un seul côté blindé.


Conditions:

(1) Utilisation: Ces types d'appareils peuvent être utilisés à des fins commerciales pourvu qu'ils le soit selon une méthode de mesurage fiable, qu'ils soit installés conformément aux prescriptions du fabricant et qu'ils satisfassent aux conditions du présent avis et des codes de sécurité pertinents.

(2) Autres conditions: A moins que le sousigné n'autorise par écrit la prolongation de la présente approbation provisoire, celle-ci prendra fin le 1er juillet 1984 ou au moment où l'approbation entière sera accordée ou refusée, selon la date la plus rapprochée.

Les appareils approuvés en vertu du présent avis temporaire doivent être mis hors service au plus tard soixante (60) jours après l'expiration dudit avis d'approbation temporaire ou, si une approbation entière a été accordée pour ce type d'appareil, ils doivent être modifiés comme il se doit afin de satisfaire à toutes les conditions de cette dernière approbation.

No. de référence: G6635-R2-25



W.R. Virtue

Chief  
Legal Metrology Laboratories

Chef  
Laboratoires de la Métrologie légale

**MAR 24 1983**